
اختصـاص ردیف اعتبـار ملـی بـرای
احیــای بقعــه شیــخ صــفیالدین

اردبیلی
ماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعین در مجلس شورای اسلامی گفت: در بودجه سال آینده

اعتبار ویژه ملی برای احیا و توسعه بقعه شیخ صفیالدین به عنوان اثر تاریخی ثبت شده جهانی

اختصاص مییابد.

علی نیکزاد در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: از طریق
کمیسیون فرهنگی و مسئولان ملی پیگیر تحقق اعتبار برای احیا و
توسعه بقعه شیخ صفیالدین هستم و مقرر است از محل اعتبارات سال

آینده یک هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال برای این امر اختصاص یابد.

نماینده اردبیل، نیر، نمین و سرعین در مجلس شورای اسلامی گفت: این
ردیف در سالهای آینده محقق شده و امکان جذب اعتبارات بیشتر برای

احیا و توسعه بناهای تاریخی اردبیل نیز فراهم میآید.

وی افزود: در حوزه فرهنگی توجه جدی به تقویت زیربناها ، حمایت از
مساجد، مصلاها و مراکز فرهنگی شده تا زمینه رشد و تعالی حوزه

فرهنگی استان فراهم آید.

نیکزاد با اشاره به احداث مدرسه دارالفنون با تخصیص اعتباری بالغ
بر چهار هزار میلیارد ریال در اردبیل اظهار کرد: قرار است سال
آینده نیز یک مدرسه دارالفنون دیگر در اردبیل و محلات ۱۳ گانه
احداث شود که ماه آینده پیگیریهای لازم را در این زمینه انجام

میدهیم.

وی با اشاره تامین اعتبار لازم برای عملیات اجرایی تالار شهر
اردبیل افزود: عدم پیگیری مسئولان امر مانع از تحقق تعهدات برای
اجرای این طرح شده و پیگیر هستیم در روزهای آینده برای یک هزار و
۵۰۰ میلیارد ریال اعتبار از محل ماده ۵۶ برای این طرح اختصاص

داده شود.

نیکزاد همچنین درباره ساخت سریال شاه اسماعیل در اردبیل افزود:
در سفر اخیر کمیسیون فرهنگی به استان مهمترین مطالبه مسئولان این
استان تولید این سریال فاخر بود که اعضای کمیسیون نیز قول مساعد
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دادند تا پیگیریهای لازم را برای اختصاص ردیف اعتباری ویژه با هدف
ساخت سریال فاخر شاه اسماعیل اختصاص دهند.

انتقال ۵۰ میلیون متر مکعب آب از سد شهریار

نماینده مردم اردبیل در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه انتقال
آب از سد شهریار به اردبیل ضروری است ، افزود: برای جلوگیری از
نابودی دشت اردبیل و تأمین منابع آب ۵۰ میلیون متر مکعب آب از سد
شهریار به استان اردبیل اختصاص مییابد که ۱۵ میلیون متر مکعب آب
به خلخال و کوثر و ۳۵ میلیون متر مکعب دیگر برای اردبیل در نظر

گرفته شده است.

وی ادامه داد: عمده آب شرب اردبیل از سد یامچی تأمین میشود که
این سد توان ذخیره ۹۰ میلیون متر مکعب آب را دارد ولی در حال
حاضر تنها ۲۵ میلیون متر مکعب آب در پشت سد یامچی ذخیره شده است.

نیکزاد همچنین از تامین منابع مالی برای توسعه فاضلاب اردبیل خبر
داد و گفت: ۲ هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال منابع ملی از وزیر نیرو
درخواست شده که با اختصاص آن بخشی از مشکلات توسعه فاضلاب اردبیل

رفع خواهد شد.

وی افزود: بر اساس پیگیریهای به عمل آمده برای تکمیل فاضلاب
شهرستان نمین ۶۰۰ میلیارد ریال و برای تامین آب از سرچشمه گلی

اعتبارات مناسبی اختصاص یافته است.

نماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعین در مجلس شورای اسلامی
بیان کرد: به هیچ عنوان قصد انتقال آب از قزلاوزن، سد عمارت، سد
کوثر و ارس را نداریم ولی در دیدار اخیر با وزیر نیرو قرار شد

تدبیری مناسب برای جبران کسری آب اردبیل اندیشیده شود.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه یادآور شد: سد ارس نیز ۴۹۰
میلیون متر مکعب آب دارد که بخشی از آن سهم استان اردبیل است و

همچنان پیگیر تخصیص این سهم قانونی هستیم.

نیکزاد تصریح کرد: مدیر امور آب استان قرار شده یک هزار میلیارد
تومان منابع را از طریق ردیف ملی به ویژه آبهای مرزی پیگیری کند
تا بتوانیم از این طریق تکمیل پایاب سد خدا آفرین و کسری منابع

آب شمال استان را نیز رفع کنیم.

وی گفت: ۸۵ درصد اجرای طرحهای آبیاری مدرن از سوی دولت و ۱۵ درصد



از سوی کشاورزان تامین میشود که این موضوع قرار است به صورت جدی
از طریق جهاد کشاورزی پیگیری شود.

نماینده مردم اردبیل، نیر، نمین و سرعین در مجلس شورای اسلامی
افزود: تغییر الگوی کشت یکی از برنامههای جدی جهاد کشاورزی است
که این امر میتواند زمینه تحول را در نظام آبیاری مدرن و کشت و

زرع با آببری پایین فراهم آورد.

برق مشترکان خانگی، صنعتی و تجاری اردبیل تا آخر سال قطع نمیشود

نیکزاد به پیگیریها برای حل مشکلات صنعتگران به ویژه در حوزه
تامین زیرساختها اشاره کرد و ادامه داد: وزیر نیرو و مدیرعامل
توانیر قول داده تا پایان امسال هیچ خاموشی در استان اردبیل اعم

از مسکونی، تجاری و صنعتی اعمال نشود.

وی به برگزاری نشستهای مستمر با صنعتگران از طریق اتاق بازرگانی
و دیدارهای چهره به چهره اشاره کرد و یادآور شد: عمده مطالبه
صنعتگران در کنار تامین زیرساخت، فراهم شدن شرایط مطلوب در تامین
ارز مورد نیاز است که در این زمینه نیز دستور لازم گرفته شده تا

بخش عمدهای از مشکلات ارزی صنعتگران و تولیدکنندگان رفع شود.

نایب رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه خاطرنشان کرد: خط قرمز ما
در نشست و دیدار با صنعتگران حفظ حق و حقوق کارگران است ، تمام
وقت در خدمت سرمایهگذاران و صنعتگران هستیم و آنها قول دادهاند
که در حمایت از کارگران و جامعه اشتغال تلاش جدیتری را انجام

دهند.


